国家纳米科学中心论文送审申请表
(Application for thesis review)
	姓名Name 
	
	入学时间Time of enrollment
	201       
	申请学位Degree
	

	专业Major
	
	导师Supervisor
	

	是否完成课程If you meet the credit   
	□是Yes         □否NO

	
	课程总学分All courses：       credit，
学位学分degree course：       credit

	以第一作者发表的文章或者专利
Published articles or patents as first author
	核心刊物：  篇，具体为：
Core journal:   piece, specific list:
SCI收录文章：  篇，具体为：
SCI articles:   piece, specific list:
专利：  篇，具体为：

Patent: piece, specific list:
发表文章需要注明“发表”或“接收”，刊物名称及影响因子。并附上发表文章的首页 或 待发文章的首页和接收证明。若没有文章发表,亦需要将投稿文章进行说明。
Published or reception should be indicated with the name and impact factor(IF)of the journal. The first page of the published article or the proof of the reception should also be attached. For the case of no publication, explanation about the submitted article is needed.

	科研学术成果是否达到中心要求
If you meet the requirement of the scientific research of NCNST 
	□是 Yes        □否 No

	答辩秘书

及联系方式
Defense secretary and contact information
	姓名
Name
	
	学生类别
Student status
	□在籍学生registered student □其他人员 others

	
	电话
Telphone
	
	邮箱
E-mail
	


	申请人核实
Applicant verification
	以上信息经本人填写并确认无误。
科研学术成果未达到中心规定的毕业生，需作出以下声明：
The following statement shall be made for those graduates whose academic achievements have not met the requirements of the center:
根据《国家纳米科学中心学位授予条例实施细则》规定，学位申请人提出学位论文答辩前，应取得中心学位授予要求的科研学术成果。
According to the rules of “Degree-conferring ordinance of NCNST”, academic degree applicants should obtain the scientific research achievements required by the NCNST before presenting their dissertation defense.
本人科研学术成果未达到规定要求，现申请提前进行学位论文答辩，待到本次中心学位评定委员会召开前提交满足要求的科研学术成果，如届时还未达到要求，本人将自愿放弃本次学位申请，特此声明。
I have not met the requirements for my academic research achievements, and now I apply for the dissertation defense in advance. I will submit the scientific research achievements that meet the requirements before the meeting of academic degree assessment of the center. If the requirements are not met by then, I will voluntarily give up the application for the degree.
申请人签名：              
                 Signature:         

      年year  月month 日day   

	导师意见

及签名
Mentor opinion and signature
	导师签名：
Signature: 

年year  月month 日day

	研究生部审核意见
Opinion of graduate department
	审核人签名：         
                                   Signature:
                                  年year  月month 日day

	学位论文查重是否通过
If meet the duplicate checking
	□是 Yes        □否No
未通过的毕业生需提交一份导师签字的书面说明，并由一名学位委员会委员审核。

	学位委员会委员审核意见
Opinion of degree committee member
	审核人签名：            

                          Signature:
                                  年year  月month 日day


附：学位论文评阅人审核表
Attachment: Checking Table of Dissertation Reviewers
	评阅人姓名
Name
	专业技术职务
Position
	是否博导
 If doctoral advisor
	研究领域
Research field
	工作单位
Work unit
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